
A casilla e o concello

 No último pleno o concello decidiu que a casa ía utilizarse con fins sociais por todos os veciños
de Miño e fundamentalmente polos veciños de Ponte do Porco.

  

Desde a asociación de veciños vén solicitando un local social desde fai bastantes anos, aínda
que as peticións da asociación centráronse sempre nun local ao bordo da praia xa que as
nosas actividades céntranse nese espazo.

  

A casa foi unha alternativa proposta desde o concello ao non chegarse a un acordo coa familia
Etcheverría.

  

En La Voz de Galicia do domingo 20 de decembro de 2009  saíu un artigo respecto diso.
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